

الإشارة	رقم الصادر	التاريخ
ب و / ر ت	425	2022/07/06

M/s. Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

Peace and blessing be upon you ...

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ...

**Subject: Warba Bank Disclosure of Lawsuits and Judgments**

**الموضوع: افصاح من بنك وربة بشأن الدعاوى والأحكام**

We refer to the abovementioned subject and as per the requirements of Chapter Four (Disclosure of Material Information) of the Tenth Rule Book (Disclosure & Transparency) of the Executive Regulations of the Capital Markets Authority Law No. 7/2010 as amended.

Attached herewith Annexure (7) Disclosure of Lawsuits Form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لمتطلبات الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 7 لسنة 2010، وتعديلاته.

نرفق لكم ملحق رقم (7) نموذج الإفصاح عن الدعاوى القضائية.

Best regards...

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام ...

Shaheen Hamad Al Ghanem

Chief Executive Officer

شاهين حمد الغانم

الرئيس التنفيذي

Appendix No. (7)

ملحق رقم (7)

Disclosure of Lawsuits Form

نموذج الإفصاح عن الدعاوى القضائية

Date	التاريخ
06/07/2022	2022/07/06
Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة
Warba Bank (K.S.C.P)	بنك وربة (ش.م.ك.ع)
Case automated No. - Lawsuit No.	رقم القضية الآلي - رقم الدعوى
Automated No.: 221307850	الرقم الآلي: 221307850
Lawsuit No.: 2022/6750	القضية رقم: 2022/6750
Case Subject Matter	موضوع القضية
Lawsuit for an amount of 1,500,852.953 KWD (One million five hundred thousand eight hundred fifty-two Kuwaiti Dinar, and 953 fils)	دعوى مطالبة بمبلغ وقدره 1,500,852.953 د.ك (مليون وخمسمائة ألف وثمانمائة وإثنان وخمسون دينار كويتي و 953 فلس)
Judgement Date	تاريخ الحكم
05/07/2022	2022/07/05
The Court that issued the judgement – Circuit	المحكمة التي أصدرت الحكم – الدائرة
Farwaniya Commercial Plenary / 29	الفروانية تجاري كلي / 29
Parties of the case	أطراف الدعوى
The case was filed by:  Warba Bank K.S.C.P.  Against: 1- Wawan Protein Company for Food and Plant Based Products. 2- Adel Mohammad Taher Alshammari.	الدعوى مرفوعة من:  بنك وربة (ش.م.ك.ع).  ضد: 1- شركة واوان بروتين للمنتجات الغذائية والنباتية الصحية. 2- عادل محمد طاهر الشمري.
The Judgement is in Favour of:	الحكم لصالح
Warba Bank	بنك وربة
The Concluding Judgement the Court of First Instance	منطوق الحكم أول درجة
The court has ruled in a commercial matter obligating the two defendants to jointly pay the plaintiff an amount of 1,500,852.953 KWD (One million five hundred fifty-two Kuwaiti dinars and 953 fils) they are also obliged to pay the	حكمت المحكمة في مادة تجارية بإلزام المدعى عليهما بالتضامن بأن يؤديا للمدعي مبلغ 1,500,852.953 د.ك (مليون وخمسمائة ألف وثمانمئة وإثنان وخمسين دينار كويتي و 953 فلس)

expenses and three hundred dinars in exchange for attorney fees.	مع إلزامهما بالمصروفات وثلاثمئة دينار مقابل أتعاب المحاماة الفعلية.
<b>The Concluding Judgement of the Court of Appeal</b>	منطوق حكم الاستئناف
-	-
<b>The Concluding Judgement of the Court of Cassation</b>	منطوق حكم التمييز
-	-
<b>The potential effect of the judgement on the company</b>	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم
The financial impact is determined upon announcing a final judgement and completion of implementation process.	سيتم تحديد الأثر المالي حال صدور حكم نهائي والانتهاج من إجراءات تنفيذ الحكم.